
 
ŠKOLSKÁ RADA – zápis ze schůze konané dne 5. 10. 2015 

 
Přítomni: 
Mgr. B. Kučerová, G. Repáková, I. Mynář, Mgr. T. Tkadlec 
RNDr. A. Gallová jako host 
 
Omluveni: 
Doc. Mgr. P. Kopecký, Ph.D., Ing. J. Kučera, MSc.,  
 
1. Schválení Výroční zprávy Gymnázia Rožnov p. R. 

- k Výroční zprávě nebyly ze strany členů školské rady žádný  připomínky, stejně tak 
žádné připomínky nedodali oba chybějící členové. Výroční zpráva schválena všemi 
hlasy přítomných členů. 

 
2. Informace ředitelky školy: 
 - o personálních změnách a výhledu do budoucnosti 

- o proběhlých přijímacích zkouškách (spokojenost se zájmem o studium na   
gymnáziu)  
- o maturitních zkouškách (výsledky maturit – v celorepublikovém srovnání 
s odpovídajícími třídami ostatních gymnázií dosahovány mírně nadprůměrné výsledky) 
- o akcích a aktivitách studentů  

 - o realizovaných a připravovaných investičních akcích 
 
3. Různé: 

- diskuse ohledně stávající podoby turistických a lyžařských kurzů na vyšším 
gymnáziu (nejedou celé třídy, ale pouze výběr žáků z jednotlivých tříd celého ročníku) 

 
 
 
      Zapsal T. Tkadlec 

 
    


